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Protokół Nr 10/19 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie  

odbytego 25 października 2019 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

Zastępca Przewodniczącego komisji Pan Wojciech Orliński o godzinie 8:00 

otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu udział wzięło  6  członków komisji, co 

wobec składu komisji wynoszącego 8 członków komisji stanowi kworum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecna radna Pani Ilona Pubanc, Pan Artur Koper. 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu.  

Następnie przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, do którego nie 

wniesiono zmian. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Zarządu Gminnej Rady Kobiet na temat propozycji współpracy, 

bieżących potrzeb, podsumowanie działań. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.            

 



Ad. 2. Informacja Zarządu Gminnej Rady Kobiet na temat propozycji 

współpracy, bieżących potrzeb, podsumowanie działań. 

Pani Ewa Szymańska Przewodnicząca Gminnej Rady Kobiet przedstawiła krótką 

historię GRK – powstała ona 15 marca 2001 roku. W skład GRK wchodzą 23 koła 

gospodyń na 33 sołectwa w Gminie Koronowo. GRK bierze udział w takich 

wydarzeniach jak Impresje Kulinarne, które odbywają się co 2 lata, Jarmark 

Cysterski, Dożynki Gminne. Ponadto organizuje różnego rodzaju wycieczki i wyjazdy 

dla swoich członkiń. W plan pracy KGW wpisane są takie wydarzenia jak Dary 

Wiosny, Dary Jesieni, Wigilia Gminna. GRK współpracuje z Miejsko – Gminnym 

Ośrodkiem Kultury w Koronowie, Urzędem Miejskim w Koronowie, Miejsko- Gminny 

Ośrodkiem Sportu i Rekreacji w Koronowie. Ponadto z LGD Trzy Doliny. Jeżeli 

chodzi o bieżące potrzeby to oczywiście brakuje środków finansowych. GRK nie jest 

stowarzyszeniem dlatego nie może zabiegać o środki. Brakuje także szkoleń dla 

członkiń. GRK współpracuje z GRK w Sicienku. 

Sekretarz Gminy Pani Aleksandra Szews poinformowała, że zorientuje się co do 

szkoleń. Poinformowała również, że w 2020 roku jest 10 rocznica podpisania 

współpracy z Gmina Senden i zaproponowała aby KGW wzięło udział. 

Ad.3.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Kierownik wydziału Pani Barbara Koniarska przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w spawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

Pani kierownik poinformowała o autopoprawce w uzasadnieniu zmiana z 6 lipca na 24 

lipca. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 



3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2019. 

Radna Pani Mirosława Holka zapytała czy złożony wniosek o rozbudowę remizy OSP 

we Wtelnie zostanie wpisany do budżetu? 

Burmistrza Koronowa Pan Patryk Mikołajewski odpowiedział, że ta sprawa zostanie 

rozważona. 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski poinformował, że trzeba bardzo ostrożnie 

wybrać inwestycje do budżetu na 2020 rok. 

Zastępca Przewodniczącego komisji Pan Wojciech Orliński poprosił o wpisanie tego 

zadania do projektu budżetu na 2020 rok. 

 

Członkowie komisji 4 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymującym się” 

pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego komisji Pan Wojciech Orliński zapytał dlaczego nie 

odbyło się w dniu 21.10.2019 roku szkolenie dla radnych, które miało się odbyć. 

Ponadto zadał pytanie odnośnie remontu dachu w remizie OSP Huta. 

Burmistrza Koronowa Pan Patryk Mikołajewski poinformował, że jest po rozmowie z 

Gazetą Pomorską. Ponieważ prezes OSP Huta dzwonił do gazety. Dach w remizie 

będzie remontowany w roku 2020. 

Pracownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie przedstawiła 

projekt uchwały. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmieniający uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Kierownik wydziału Pani Jolanta Dombrowska – Chmielek przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego we Wtelnie przy ulicy 

Kwiatowej, gm. Koronowo. 



Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu „Tuszyny nad Kanałem Lateralnym” w Koronowie, gm. Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Inspektor Biura Rady Pani Magdalena Wanda-Joras przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu 

osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w 

Koronowie.   

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji 

przewodniczącego  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego  Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

 



Ad. 4 Sprawy bieżące komisji. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski zapoznał członków komisji 

z Raportem z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla miasta i gminy Koronowo 

na lata 2016-2020 z perspektywą do roku 2023 w okresie od 2016-2018. 

Wymieniony raport został również udostępniony radnym do zapoznania w programie 

eSesja. 

Ad. 5 Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Zastępca Przewodniczącego komisji Pan Wojciech Orliński o godz. 11:00 zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

Protokół sporządziła   Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Magdalena Wanda-Joras       /-/ Wojciech Orliński 

Inspektor Biura Rady 

 


